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Interpellation: Ordförande

Då Staben noterat att Vårterminsmötet 2000 beslutade att det skulle köpas in en rosa sparkfrack
i frotté, och det oss veterligen inte har gjorts så, vill vi ha en förklaring till varför styrelsen anser
sig stå över sektionsmötets vilja i vissa frågor, i synnerhet en sådan här uppenbart avgörande
fråga, som är viktigt för såväl sektionens ekonomi som dess virtuella hälsa. Vi gissar att en rosa
sparkfrack i frotté inte nödvändigtvis skulle behöva kosta mer än 20 000 kronor, och det är en
bra gissning. Då sektionens likvida medel enligt kap 17 i sektionens reglemente bör vara 200
000 kronor borde det inte vara ett större problem att avsätta den tidigare nämda summan för
ett sådant här kritiskt ändamål. Om så inte är fallet bör det anses att drastiska åtgärder är av
nöden och manas till besinning.

För att visa hur prioriterad vi anser att den här frågan är har Staben beslutat att sponsra ordfö-
randens rosa sparkfrack i frotté med den betydande summan av 52 kronor och 31 öre samt ett
Nollevisionsmärke.

Staben skulle vill att ordförande besvarar följande

Varför har inte sektionsmötesbeslutet om att inköpa en rosa sparkfrack i frotté genomförts?

Lund, dag som ovan

Staben
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